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PFAS-vervuiling  -  Bodem- en gezondheidsonderzoeken

In Vlaanderen zijn er naast Zwijndrecht meerdere hotspots met PFAS-vervuiling te 
vinden. Op tientallen locaties werden al no-regretmaatregelen toegepast na 
verontrustende metingen in de bodem. Ook in water en biota vinden we in heel 
Vlaanderen waarden terug die ver boven de maximaal toegelaten normen liggen. De 
PFAS-vervuiling is wijdverspreid.

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 702 van 4 mei 2023 naar PFAS-
verontreiniging in woonwijken en landbouwgebied (deelvraag 2), vermeldde minister 
Demir 114 dossiers waar een waarde werd gemeten boven de 3 µg PFAS per kg droge 
stof.

1. Graag het aantal dossiers waar een beschrijvend bodemonderzoek (BBO) werd 
opgestart. Graag per locatie ook het resultaat/de stand van zaken van het 
beschrijvend bodemonderzoek. 

2. Graag het aantal dossiers waar een bodemsaneringsproject (BSP) werd opgestart. 
Graag per locatie ook het resultaat/de stand van zaken van het 
bodemsaneringsproject. 

3. Graag het aantal dossiers waar ten gevolge van de vervuiling een 
gezondheidsonderzoek werd opgestart voor de omwonenden. 

4. Graag het aantal dossiers waar ten gevolge van de vervuiling effectief bloed werd 
gemeten bij omwonenden. Graag per locatie het aantal personen waar een meting 
werd gedaan en het minimale, mediane, gemiddelde en maximale resultaat.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (806), Zuhal Demir (870)



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 806 van 15 juni 2023
van JOS D’HAESE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


